
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół 

XIV SESJA RADY GMINY LUBISZYN 

8 lutego 2008 roku 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół Nr XIV/08 

z przebiegu XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 8 lutego 2008 roku 

 

Na sesji obecnych było 13 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni: 1) E.Leśniewski, 2) D.Miłostan 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00 i zakończyła się o godz.13.00 

Do punktu 1 porządku obrad: 

J.Malinowski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XIV 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 porządku obrad: 

J.Malinowski – przedstawił proponowany porządek obrad, który został 
jednogłośnie przyjęty w niżej podanym brzmieniu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 
5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości (Jerzy Dreja). 
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości (Katarzyna Kruk). 
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości (Barbara Zawistowska). 
8.  Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia z zasobów Nadleśnictwa 

Bogdaniec lokalu mieszkalnego nr 73/2 w Wysokiej. 
9. Projekt uchwały w sprawie przejęcia na mienie komunalne Gminy Lubiszyn 

nieruchomości niezabudowanej, położonej w Tarnowie, oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 499/2 o pow. 899m2. 

10. Projekt uchwały w sprawie zbycia na własność nieruchomości gruntowej 
położonej w Buszowie, oznaczonej numerem ewidencyjnym 98/12. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lubiszyn na lata 2008-2012. 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 
organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2008”. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lubiszyn na rok 2008. 
14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Związku Celowego Gmin MG-6. 
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15. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Lubiszyn Nr 
XIII/109/2007 z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie zmiany uchwały nr 
XVII/143/04 Rady Gminy Lubiszyn z dnia 10 listopada 2004 roku w sprawie 
uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego 

16. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dodatkowego wynagrodzenia dla Wójta 
Gminy. 

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
w I kategorii zaszeregowania dla pracowników szkół podstawowych i 
gimnazjów niebędących nauczycielami oraz dla pracowników Zakładu Usług 
Komunalnych w Lubiszynie. 

18. Przyjęcie protokołu z XII i XIII sesji Rady Gminy.  
19. Interpelacje i wnioski radnych 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zamknięcie obrad sesji. 

Do punktu 3 porządku obrad: 

T.Piotrowski – Od ostatniej sesji, która odbyła się 21 grudnia wiele się wydarzyło. 
Grudzień to miesiąc spotkań opłatkowych i noworocznych.  
W tym tez miesiącu został zakupiony obiekt na terenie byłego Biowetu na potrzeby 
urzędu. 
W styczniu uczestniczyłem w spotkaniu z PWiK odnośnie kanalizacji w Wysokiej. 
Od 7 stycznia ruszyła preselekcja wniosków do Lubuskiego Regionalnego Programu 
Operacyjnego. W związku z tym dwukrotnie byliśmy w Urzędzie Marszałkowskim w 
Zielonej Górze. Uczestniczyłem również w spotkaniu z Marszałkiem Województwa 
Lubuskiego w Starostwie Powiatowym, które było poświęcone problemom powiatu i 
naszej gminy. Dwukrotnie spotkałem się ze Starostą gdzie omawialiśmy remonty dróg 
Lubiszyn – Tarnów, Ściechów oraz wykonanie ścieżek rowerowych w Lubnie, 
Lubiszynie, Ściechowie i Baczyna-Marwice. Na powyższe prace i rozmowy zostało 
sporządzone stosowne porozumienie między mną i Starostą. 
W ramach między gminnego związku brałem czynny udział w tematach 
porządkowania gospodarki wodno-kanalizacyjnej na terenie Związku Celowego 
Gmin. 
19 stycznia odbył się Festiwal Piosenki Bożonarodzeniowej w Ściechowie, na którym 
przykro mówić, była nieliczna część naszych radnych, a powinni być w większości. 
24 stycznia odbyło się otwarcie Ośrodka Zdrowia w Stawie. Ośrodek ten spełnia 
wymogi XX a nawet XXI wieku. 
Obecnie remontowany jest lokal przy ul.Dworcowej w Lubiszynie. Będzie on 
miejscem przyszłej biblioteki. Trwają prace w parku w Marwicach, gdzie został 
sporządzony wniosek o dofinansowanie. 
Brałem również udział w dwudniowym szkoleniu kierowników jednostek. 
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Do punktu 4 porządku obrad: 
J.Malinowski  - W dniu 24 stycznia 2008r. uczestniczyłem w odbiorze Ośrodka 
Zdrowia w Stawie, gdzie wykonano gruntowny remont. 

6 lutego 2008r. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Socjalno – 
Komunalnych. 
W dniu 7 lutego 2008 roku uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Budżetu  
i Spraw Gospodarczych. 
     Ponadto w każdy czwartek w godzinach 8.00 – 9.00 pełniłem dyżury w biurze 
Rady Gminy, spotykałem się z Wójtem Gminy, Skarbnikiem Gminy  
i pracownikami urzędu. 
 
Do punktu 5 porządku obrad: 
J.Malinowski  - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (Jerzy Dreja). 
J.Sidor – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych – projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie, ponieważ nie budzi on żadnych 
kontrowersji i jest przygotowany zgodnie z uchwałą Rady Gminy Lubiszyn z 29 
czerwca 2007 roku. 
Również pozostałe 2 projekty uchwał w sprawie udzielenia bonifikat dla Pani K.Kruk i 
Pani B.Zawistowskiej komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/114/08 
 
Do punktu 6 porządku obrad: 
J.Malinowski - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (Katarzyna Kruk). 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/115/08 
 
Do punktu 7 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (Barbara Zawistowska). 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/116/08 

 

Do punktu 8 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia z 
zasobów Nadleśnictwa Bogdaniec lokalu mieszkalnego nr 73/2 w Wysokiej. 
J.Sidor – Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/117/08 
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia na mienie 
komunalne Gminy Lubiszyn nieruchomości niezabudowanej, położonej w Tarnowie, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 499/2 o pow. 899m2. 
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J.Sidor – Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/118/08 

 

Do punktu 10 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia na własność 
nieruchomości gruntowej położonej w Buszowie, oznaczonej numerem ewidencyjnym 
98/12. 
J.Sidor – Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/119/08 

 

Do punktu 11 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lubiszyn na lata 2008-
2012. 
J.Sidor – Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/120/08 
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Gminy Lubiszyn z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008”. 
J.Sidor – Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/121/08 
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Lubiszyn na rok 2008. 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/122/08 
 
Do punktu 14 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Związku 
Celowego Gmin MG-6. 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/123/08 
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Do punktu 15 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 
Gminy Lubiszyn Nr XIII/109/2007 z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie zmiany 
uchwały nr XVII/143/04 Rady Gminy Lubiszyn z dnia 10 listopada 2004 roku w 
sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/124/08 
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia dodatkowego 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/125/08 
 
Do punktu 17 porządku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania dla pracowników szkół 
podstawowych i gimnazjów nie będących nauczycielami oraz dla pracowników 
Zakładu Usług Komunalnych w Lubiszynie. 
J.Sidor – Pracownicy niepedagogiczni mieli ostatnia podwyżkę w 2003 roku. Do tej 
pory podstawa wynagrodzenia wynosiła 650zl. Proponujemy, aby wynosiła ona 800zł. 
Pracownicy złożyli wniosek do Przewodniczącego rady Gminy o podniesienie 
wynagrodzeń i Pan Wójt i Pani Skarbnik przychylili się do tej propozycji. Został 
przygotowany projekt uchwały, który został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
A.Terlecki – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
S.Dudziak – Jak to się będzie miało do poziomu stawki najniższego wynagrodzenia? 
B.Pampuchowicz – Skarbnik Gminy – Właśnie dzięki projektowi tej uchwały uda 
się dostosować wynagrodzenie niektórych pracowników do poziomu najniższego 
wynagrodzenia obowiązującego od stycznia 2008 roku. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XIV/126/08 
 
Do punktu 18 porządku obrad: 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokoły z XII i XIII sesji. 

Do punktu 19 porządku obrad: 
Nie zgłoszono interpelacji i wniosków. 
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Do punktu 20 porządku obrad: 
A.Terlecki – przedstawił sprawozdanie z działalności komisji w 2007 roku: 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych w 2007 roku odbyła 17 spotkań, z tego 8 
wspólnych z innymi komisjami Rady Gminy. 
Komisja po wielu dyskusjach wydała pozytywną opinię o projekcie budżetu Gminy 
Lubiszyn na 2007 rok, który został uchwalony 22 marca 2007r. 
W trakcie roku komisja na bieżąco opiniowała aktualne zmiany budżetu. 
Komisja przeprowadziła również analizę wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za I 
półrocze 2007r. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała również 2 projekty uchwał dotyczące przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (w obrębie 
Marwice) oraz 1 projekt dotyczący przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn (obręb 
Baczyna i obręb Wysoka). 
Komisja opiniowała uchwały dotyczące zbycia nieruchomości w  drodze przetargu 
oraz w trybie bezprzetargowym. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek w sprawie zatwierdzenia taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Lubiszyn. 
Komisja zajmowała się analizą funkcjonowania oświaty na terenie gminy w latach 
2006/2007. 
Na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady Gminy został opracowany 
Wieloletni Program Inwestycyjny. 
Po wielu spotkaniach komisja wydała pozytywna opinię w sprawie przystąpienia 
Gminy Lubiszyn do spółki prawa handlowego pod nazwą Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Gorzowie 
Wlkp. 
Komisja opiniowała stawki podatków i opłat lokalnych na 2008 rok. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Lubiszyn na 2008 rok. 
 

S.Kałużny – Sołtys wsi Mystki – W miesiącu październiku zgłaszałem wniosek 
dotyczący wykonania przyłącza internetowego. Czy jest możliwość, aby to wykonać? 
W Mystkach zgłosiło się 34 osoby chętne do zainstalowania Internetu. Do tego 
dojdzie na pewno jeszcze Gajewo. 

T.Piotrowski – Z przykrością muszę powiedzieć, ten temat poruszałem i odpowiedź 
z telekomunikacji mam taką, że na razie nie ma możliwości technicznych. Proszę 
dostarczyć do mnie listę osób chętnych i wystąpimy z oficjalnym pismem. 

S.Kałużny –Jaka byłaby możliwość postawienia 2 koszy na plastik i szkło? 
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T.Piotrowski –Pojemniki na odpady selektywne stawia firma, która wywozi śmieci. 
Proszę zgłosić się do Pani D.Nikolak i ona dalej pokieruje. 

S.Kałużny – Czy jest możliwość postawienia tablicy rozgraniczającej Gminę 
Myślibórz i Gminę Lubiszyn. Sprawa wynika z tego, że jak posypują drogi to 
zawracają w lesie, ale przy wycince drzew dochodzą do samej wsi.  Jeszcze mam 
prośbę, aby sołtysi otrzymywali pisemne odpowiedzi na zgłaszane wnioski, abyśmy 
mogli mieszkańcom pokazać, że zgłaszamy te sprawy. 

Cz.Biliński – Sołtys wsi Chłopiny – Chciałby więcej się dowiedzieć o WPI. 
Składałem wniosek i nie wiem, co jest ujęte. Jeśli jest czas to proszę o odpowiedź na 
sesji a jeśli nie to na piśmie. 

T.Piotrowski – WPI umieszczony jest na stronach internetowych. Jeśli ktoś nie ma 
dostępu to niech zwróci się z wnioskiem do urzędu i udostępnimy. To jest dokument 
jawny. 

Cz.Biliński – Mam akurat dostęp do Internetu i mogę tam zajrzeć, ale czy na sesji 
nie można tego przedstawić? 

B.Pampuchowicz – Sołtysi otrzymali projekt budżetu wraz z załącznikami i WPI 
jest tam też. Zostało to uchwalone tak jak było w projekcie. 

Cz.Biliński – To polega na tym: w tamtym roku miałem przyznane 20tyśzł. A 
otrzymałem 10tyś.zł. Dlaczego? Czy 10.000 zl. Z Chłopin uratowało budżet gminy? W 
tym roku może być podobna niespodzianka. Jak otrzymam 5 tys.zł. to 2,5 tyśzł. Mi 
Pan Wójt zabierze. Takie prawo Pan ma tylko, dlaczego Pan to zrobił? Pytałem radnej 
z naszego terenu. Ona na ten temat nic nie wie, bo ja interesuje droga S-3 i Internet, 
ale to ludzi dokładnie nie zadowala. 

J.Sidor – Pewnie nic nowego nie powiem, ale jeżeli otrzymał Pan budżet, tam jest 
WPI i tam SA wypisane zadania i ile na nie przeznaczono środków dla miejscowości 
Chłopiny. Wobec tego ja nie rozumiem Pana pytania. 

Cz.Biliński – W moim przypadku było tak, że złożyliśmy wniosek o budowę Sali. 
Będzie sala albo będą kontenery. Nie wiadomo, co będzie. 

J.Sidor – Co jest zapisane w WPI? 

Cz.Biliński – To musi być konkret.  

Do punktu 21 porządku obrad: 

J.Malinowski dokonał zamknięcia XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Protokołowała:K.Wiśniewska                       Przewodniczący Rady Gminy  
                                                                                 Jarosław Malinowski 


